
Lekarze  chcą,  by  prezydent
Duda zaszczepił się pierwszy
17 grudnia 2020
Wojsko będzie przewozić szczepionki, a żołnierze medycy będą
gotowi,  by  szczepić  w  szpitalach  wojskowych  i  w  punktach
mobilnych – powiedział szef MON Mariusz Błaszczak w rozmowie z
TVP3 Warszawa.[SN]

We wtorek Rada Ministrów przyjęła Narodowy Program Szczepień,
którego podstawowym celem jest doprowadzenie w 2021 roku do
odporności populacyjnej. Polska ma zakontraktowanych ponad 60
milionów  dawek  szczepionek  od  sześciu  firm.  W  pierwszej
kolejności  będą  szczepieni  pracownicy  medyczni,  mundurowi,
podopieczni domów opieki oraz seniorzy.[SN]

Na pytanie, jak wojsko przygotowało się do udziału w Narodowym
Programie  Szczepień  i  jak  będzie  pomagać,  minister  obrony
odpowiedział,  że  wojsko  będzie  odpowiadać  za  logistykę.
„Chodzi  o  przewóz  szczepionek  z  punktów  dystrybucji  do
punktów, w których będą się odbywały szczepienia, a także o
udział wszystkich przeszkolonych żołnierzy Wojska Polskiego do
tego,  żeby  szczepienia  przeprowadzać”  –  zapowiedział.
Błaszczak zaapelował do wszystkich, „żeby się zaszczepić”. „To
jest niezwykle ważne, to jest podstawa do tego, żeby zwalczyć
epidemię, żeby zahamować jej rozwój, a de facto, żeby wrócić
do normalności” – przekonywał.[SN]

Tymczasem  bardzo  ciekawą  propozycję  rządzącym  opracowującym
„emocjonalną”  kampanię  promującą  szczepienia  na  COVID-19,
zaproponował prof. Piotr Kuna. W rozmowie na antenie Polsat
News, prof. Kuna – kierownik II katedry chorób wewnętrznych
Uniwersytetu Medycznego w Łodzi, wyraźnie oświadczył, że w
pierwszej kolejności powinny zaszczepić się osoby z pierwszych
stron  gazet,  które  do  tej  pory  były  sceptyczne  wobec
jakichkolwiek szczepień. Wskazał na prezydenta Andrzeja Dudę.
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Powiedział  coś,  co  zaskoczyło  nawet  prowadzącą  program
dziennikarkę Agnieszkę Gozdyrę, ale prawda jest taka, że to
powinien być standard na całym świecie![ZNZ]

„Przede  wszystkim  powinny  się  zaszczepić  te  osoby,  które
bardzo często głosiły poglądy, że się nie szczepią, bo nie.
Chociażby prezydent Andrzej Duda. On powinien być pierwszym,
który przed kamerami zaszczepi się prawdziwą szczepionką i
należy powołać komisję, która stwierdzi, że to nie jest nic
sztucznego czy nieprawdziwego. […] To nie jest rodzaj żartu.
Trzeba trafić do umysłów tych ludzi. Jeśli oni przedstawią
swoich ludzi, mężów zaufania, którzy potwierdzą, że to jest
prawdziwa  szczepionka,  to  może  to  ich  przekona”.  To  samo
powinno się stać udziałem prezesa PiS Jarosława Kaczyńskiego,
premiera  Mateusza  Morawieckiego  i  ministra  zdrowia  Adama
Niedzielskiego![ZNZ]

Tak,  niezależna  komisja  powinna  ponad  wszelką  wątpliwość
udowodnić, że rządzący Polską i nie tylko, faktycznie przyjmą
prawdziwą szczepionkę, a nie np. sól fizjologiczną. Publiczne
szczepienie ogłosili niedawno Bill Clinton, George W. Bush,
Barack Obama i Joe Biden. Byłoby świetnie, gdyby to „wielkie
show” również zweryfikowała amerykańska komisja. Z wypowiedzi
internautów wynika bowiem, że praktycznie nikt nie wierzy, że
w czasie tej propagandowej szopki proszczepiennej prezydenci
dostaną niesprawdzony „wynalazek” Pfizera.[ZNZ]

Tak  więc  karty  na  stół,  panowie.  Albo  szczepionka  jest
naprawdę bezpieczna i wy jako pierwsi będziecie „królikami
doświadczalnymi”,  a  społeczeństwo  dostanie  dowód,  że
faktycznie przyjęliście tę samą szczepionkę, którą dostanie
cała reszta, albo przestańcie pleść swoje farmazony![ZNZ]
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